

Title (en)

LOW-SODIUM LAXATIVE AND LAVAGE FORMULATION.

Title (de)

FORMULIERUNG ZUM LAXIEREN UND WASCHEN MIT GERINGEM Natriumgehalt.

Title (fr)

LAXATIF A FAIBLE TENEUR EN SODIUM ET COMPOSITIONS DE LAVAGE.

Publication

EP 0231356 A1 19870812 (EN)

Application

EP 86905052 A 19860731

Priority

US 76157785 A 19850801

Abstract (en)

[origin: WO8700754A1] A solution for use in the treatment of constipation and to produce cleansing of the colon. The solution for use in treating constipation can be comprised of polyethylene glycol or of polyethylene glycol and sodium ions, potassium ions, chloride ions and bicarbonate ions. The solution for use in producing cleansing of the colon is comprised of polyethylene glycol, sodium ions, potassium ions, chloride ions and bicarbonate ions; the ions are present in the solution in sufficient amounts to prevent net loss or gain of electrolytes from the body. A method of treating constipation and a method of effecting cleansing of the colon are also disclosed.

Abstract (fr)

La solution ci-décrise est destinée au traitement de la constipation et au nettoyage du côlon. La solution utilisée pour le traitement de la constipation peut consister en un glycol de polyéthylène ou un glycol de polyéthylène et des ions sodium, des ions potassium, des ions chlorure et des ions bicarbonate. La solution utilisée pour nettoyer le côlon consiste en du glycol de polyéthylène, des ions sodium, des ions potassium, des ions chlorure et des ions bicarbonate; les ions sont présents dans la solution en quantités suffisantes pour empêcher une perte ou un gain net d'électrolytes du corps du patient. Un procédé de traitement de la constipation et un procédé de nettoyage du côlon sont également décrits.

IPC 1-7

A61K 31/765; A61K 33/14

IPC 8 full level

A61K 33/00 (2006.01); **A61K 9/08** (2006.01); **A61K 31/765** (2006.01); **A61K 33/14** (2006.01); **A61P 1/10** (2006.01); **A61P 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 33/14 (2013.01); **A61P 1/10** (2017.12); **A61P 3/00** (2017.12)

Citation (search report)

See references of WO 8700754A1

Cited by

US9919007B2

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

WO 8700754 A1 19870212; AU 6196786 A 19870305; EP 0231356 A1 19870812; JP 2509594 B2 19960619; JP S63500523 A 19880225

DOCDB simple family (application)

US 8601578 W 19860731; AU 6196786 A 19860731; EP 86905052 A 19860731; JP 50443086 A 19860731